
 

 

            

     Sammanträdesprotokoll 

Styrelsen för SPF Seniorerna Högsby 

 
Plats och tid för mötet  Seniorum  2017-03-09   kl 13.00 

 

Närvarande:   Marianne Ek,         Jan Broqvist,                 Per Eriksen  

Monica Langerfors Bodin,          Gunhild Johansson,    Rose-Marie Lindh 

Leif Öjring.      

------------------------------------------------------------------------------------------------------ 

 

 

§ 1.  Mötets öppnande 

Ordförande Marianne hälsade välkommen och öppnade mötet.  

 

§ 2.  Val av justerare  

Styrelsen valde Jan att tillsammans med mötets ordförande justera dagens 

protokoll.   

 

§ 3.  Godkännande av dagordningen 

Förelagd dagordning godkändes. 

 

§ 4.  Årsmötesprotokoll, föregående styrelseprotokoll och konstituerande 

 protokoll  Monica 

Protokoll från årsmötet genomgicks av Monica varvid Jan konstaterade att 

texten i § 8 Beslut om resultat- och balansräkning och texten i § 11 Behand- 

ling av motioner kunde misstolkas och föreslog att ändring av dessa skulle 

göras vilket godkändes av styrelsen. Föregående styrelseprotokoll och 

konstituerande protokoll genomgicks likaså av Monica, vilka godkändes och 

därefter lades till handlingarna.   

 

§ 5.  Genomgång av ekonomin Jan 

Jan omtalade att det stora kontot omfattar SEK 163.246:- och det lilla SEK 

9.606:-.  En ny dammsugare har inköpts till Seniorum. 

 

§ 6.  Resor Gunhild 

Gunhild meddelade att anmälningar till Värnamoresan börjat komma in och 

att SPF Högsby fått erbjudande från SPF Mönsterås om att delta i deras 

tvådagarsresor till Blekinge och teaterbesök (Sound of Music) i Malmö.  

 

§ 7.  Medlemsstatistik Leif   

Leif rapporterade att medlemsantalet fluktuerat något men är 266 st, vilket är 

oförändrat sedan årsskiftet. 

 



 

 

 

 

 

§ 8.  Seniorum  Monica 

Monica omtalade att internskötseln av Seniorum sköts utmärkt av Staffan 

och Eva Hedin och nämnde särskilt den miniutställning av kaffeserviser mm 

som Staffan och Eva iordningställt. De avser att fortsätta med utställningarna 

och har ställt upp en förslagslåda i hopp om idéer till andra utställningar.    

 

§ 9.  Planeringsgruppen  Monica, Gunhild och Jan  

Till att ingå i årets planeringsgrupp utsågs Monica, Gunhild, Jan, Bjarne och 

John-Erik med Monica som sammankallande, då Leila avsagt sig omval.  

Gruppen ska träffas onsdag 22 mars kl 10.00 på Seniorum. 

 

§ 10.  Distriktsfrågor Marianne. 

Marianne rapporterade från senaste distriktsmöte att förberedelser inför 

årsstämman pågår. Hon omtalade även att 300 st ”SPF-pennor” beställts till 

Högsby och att de ska säljas för SEK 5:-/st. SPFs matpatrull steg II har påbör-

jats och att inbjudan till 4-länsfesten, som i år hålls i Ronneby, har inkommit. 

 

§ 11.  KPR Rose-Marie och Monica  

Rose-Marie och Monica rapporterade från senaste KPR där Linda Robertsson 

projektsamordnare, informerat om att första delen av etapp I är klar och att 

hyresgästerna flyttat in i sina lägenheter. Renoveringen av tidigare demens-

boenden beräknas vara klar i maj 2017. Etapp II står enligt tidsplan klar i 

november 2017.  Därefter påbörjas etapp III. 

Rose-Marie och Monica hade begärt och fått en specifikation över hur 

kostnaderna, som ingår i avgiften för boendet på den nya delen av 

Mogården, fördelas för den enskilde, samt redogörelse för hur avgiften kan 

sänkas om medel saknas. De hade även tagit upp att de fått påstötning om 

att kvällsmaten på äldreboendena är ensidig. För att säkerställa god kvalité 

på måltiderna har förslag inkommit från enhetschefen för måltidsverk-

samheten Katarina Asp om att KPR ska testa måltiderna - liknande det SPF 

gör - och bedömningsformulär hade utdelats.  

Vidare hade man påpekat det stora bekymret med trafiksituationen på 

Storgatan i Högsby och då meddelats att ansvarig polisledning varit på 

kommunledningsutskottets sammanträde och informerats om läget på 

Storgatan.                                                                                                                                                                                                  

 

§ 12.  Husmorsfrågor Rose-Marie 

Rose-Marie omtalade att hon har beställt 90 semlor till månadsmötet.  

Vårt planerade 40 årsjubileum flyttas till 21 oktober då Stabygården är upp-

tagen det datum vi tidigare bestämt. Kostnaden beräknas till 250:-/kuvert och 

serveringen sker vid sittande bord. 



 

 

 

§ 13.  Statistik, pensioner  Marianne 

Marianne informerade om att hon skrivit och sänt in en insändare till 

Barometern/Oskarshamnstidningen. Insändaren belyser problemet med att 

antalet fattigpensionärer ökar. I Högsby tillhör 29% av pensionärerna 

kategorin fattigpensionärer. 

 

§ 14.  Lotterier, tävlingar Leif, Per, Jan och Gunhild 

Leif rapporterade att man planerar att ha 2 lottringar vid månadsmötet och 

att vinsterna är klara, 4 sverigelotter kommer att ingå.  

 

§ 15.  Vuxenskolan 

Monica omtalade att Anna-Karin Cederstrand Karlsson från Vuxenskolan 

kommer att besöka vårt nästa månadsmöte.  

 

§ 16.  Avgifter fråga från årsmötet 

Under årsmötet framfördes ett förslag om att höja deltagaravgifterna för våra 

studiecirklar. Förslaget avslogs av årsmötet och styrelsen är av samma åsikt.  

 

§ 17.  Medieansvar fråga från årsmötet 

Fråga om medieansvar uppkom under årsmötet. Ansvaret delas mellan 

Marianne Ek och Elisabeth Angervall. Elisabeth ansvar för inlämnade av 

material till tidningen Innehåll och för SPFs gemensamma annons i  

Oskarshamnstidningen.  Marianne tar hand om övrigt. Medieansvaret förblir 

därmed oförändrat.  

 

§ 18.  Besvarande av motion angående biljett 

Jan hade inlämnat en motion till årsmötet om namn på biljetten för entrén. 

Namnfrågan överfördes från årsmötet till styrelsen. 

Styrelsen beslutade att biljetten i fortsättningen kallas Entrébiljett. De 

biljetter som delas ut till gäster måste därför tryckas om med namnet 

”Entrébiljett” påfört. 

 

§ 19.  Rapport från Event i Kalmar 

Marianne rapporterade från det Seniorevent som nyligen hållits i Kalmar.  

Flera från vår förening besökte eventet, som blev mycket omtyckt. 

 

§ 20.  Planering inför nästa månadsmöte 

Programpunkt vid nästa månadsmöte blir besök av Anna Norregård, 

projektledare Riksbyggen, och Britt Karsson, chef inom äldreomsorgen, 

som kommer att informera och svara på frågor.  Seniorkören medverkar. 

Uppdrogs åt Monica att ombesörja blommor och se till att bildvisning kan 

genomföras. 

 



 

 

 

§ 21.  Övriga frågor 

Jan framförde en fundering. Han är god man för en person som saknar 

anhöriga. Denna person hade förts till sjukhus utan att Jan underrättats. 

Varför fick han inte veta något? Vem ska underrätta den gode mannen? 

Sjukhuset eller äldreboendet?  Ska någon annan underrättas? Beslutades att 

frågan överförs till KPR. 

 

Nästa ordinarie styrelsemöte hålls onsdag 5 april kl 13.00 på Seniorum.   

 

§ 22.  Läkemedelsutbildning tillsammans med SPF Seniorerna Bockara 

8 personer från SPF Bockara fick tillsammans med vår styrelse en genom-

gång av det studiematerial om läkemedelsbehandling vi tidigare erhållit.  

Denna gång leddes studiecirkeln av Runa  Liedén, distriktsläkare tillika 

ordförande i SPF Seniorerna Bockara och omfattade 2 timmar (= 3 studie-

timmar).   

 

Marianne tackade för visat intresse och avslutade mötet och studiecirkeln 

kl 17.00. 

 

 

 

Vid protokollet    Mötets ordförande          Justerare   

 

 

Monica Langerfors Bodin    Marianne Ek           Jan Broqvist 


